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OR-RM.0012.2.30.2021 

 

Protokół Nr 7/21 

z posiedzenia Komisji Finansów, Budżetu, Rolnictwa 

i Rozwoju Gospodarczego  Rady Miejskiej w Koronowie. 

odbytego w dniu 23 sierpnia 2021 r. 

w Urzędzie Miejskim w Koronowie 

 

 

Przewodniczący Komisji Finansów, Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego Rady 

Miejskiej w Koronowie Pan Tomasz Skotnicki  o godzinie 09:10 otworzył posiedzenie 

komisji. W posiedzeniu uczestniczyło 7 członków komisji, co wobec składu komisji 

wynoszącego 7 członków komisji stanowi  kworum pozwalające na podejmowanie 

prawomocnych decyzji.  

Radny Tomasz Gordon przybył na posiedzenie komisji w punkcie 2. 

 

Lista obecności stanowi  załącznik nr 1 niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący komisji Pan Tomasz Skotnicki przedstawił porządek obrad, do którego  

wprowadzono zmiany. Dodano punkt pn. Wydanie opinii w sprawie dopłat z budżetu Gminy 

Koronowo do różnicy za m3 ścieków dla mieszkańców miejscowości Mąkowarsko 

i miejscowości Wiskitno. 

Głosowanie za zmianą porządku obrad: 

Za – 6 głosów 

Przeciw – 0 głosów 

Wstrzymało się – 0 głosów 

Nieobecny członek komisji Pan Tomasz Gordon. Obecnych 6 członków komisji. 

Porządek posiedzenia po zmianach: 

 

1. Otwarcie posiedzenia komisji i stwierdzenie kworum. 

2. Informacja Prezesa ZGKiM w Koronowie Sp. z o.o., dotycząca bilansu przychodów 

i kosztów w poszczególnych działalnościach spółki za 2020 roku oraz za I półrocze 

2021 roku.  
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3. Wydanie opinii w sprawie dopłat z budżetu Gminy Koronowo do różnicy za m3 

ścieków dla mieszkańców miejscowości Mąkowarsko i miejscowości Wiskitno. 

4. Analiza materiałów na sesję Rady Miejskiej w Koronowie. 

5.  Sprawy bieżące komisji. 

6. Zamknięcie posiedzenia komisji. 

Na posiedzenie komisji przybył członek komisji Pan Tomasz Gordon. Obecnych 7 członków 

komisji. 

2. Informacja Prezesa ZGKiM w Koronowie sp. z o.o., dotycząca bilansu 

przychodów i kosztów w poszczególnych działalnościach spółki za 2020 roku 

oraz za I półrocze 2021 roku.  

 

Prezes Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Koronowie sp. z o.o. Pan Marek 

Stec przedstawił informację.  

 

Informacja stanowi  załącznik nr 2 niniejszego protokołu. 

 

Prezes ZGKiM w Koronowie sp. z o.o. poinformował członków komisji, że jeżeli chodzi 

o zasoby ludzkie w spółce, to sytuacjia stabilizuje się. Jest już coraz mniejsza rotacja. 

Poinformował także, że do Wydziału Wodociągów i Kanalizacji zakupiono nowoczesną 

koparkę. Jeżeli chodzi o gospodarkę komunalną (śmieci, odpady, BIO, gabaryty), to jest 

duży problem.  

W ZGKiM w Koronowie sp. z o.o. od stycznia br. działa mały stacja paliw, w której pojazdy 

spółki zaopatrują się w paliwo. W związku z tym na litrze paliwa jest około 30 gr 

oszczędności.  

Działanie sztandarowe to przywrócenie funkcjonowania warsztatu. Zatrudnionych jest w nim 

2 mechaników.  Mając taki duży tabor samochodowy musi funkcjonować warsztat. 

Od września w spółce zostanie uruchomiony Punkt Podawczy, aby ograniczyć poruszanie 

się klientów po zakładzie. Biuro jest już przygotowane. Ponadto wyzwaniem jest 

przygotowanie obiektów spółki do potrzeb osób z niepełnosprawonościami. 

Problem stanowi nieutwardzony teren na zakładzie. Ponadto jest małą baza lokalowa. 

Z wyliczeń wynika, że na bieżące potrzeby potrzebne byłyby około 4 mln złotych.  

Wiceprzewodniczący rady Pan Bogusław Guziński poinformował, że spółka musi 

funkcjonować, aby wykonywane były usługi komunalne. Radni tej kadencji będą mieli wpływ 



3 
 

jeszcze na dwa budżety gminy. Bardzo ważnym jest zabezpieczenie finansów na 

urządzenia wod – kan oraz na nowy sprzęt dla spółki, żeby mogła wykonywać swoje 

zadania. 

Radna Pani Elżbieta Mojzesowicz  zadała następujące pytania: 

1. Na czym polega plan oszczędności? 

2. Czy są plany zakupu walca drogowego? 

3. Czy Prezes planuje pracować nadal w dwóch spółkach? 

Prezes ZGKIM w Koronowie sp. z o.o. odpowiedział: 

Ad. 1 Jeśli chodzi oszczędności, to przede wszystkim funkcjonowanie warsztatu na terenie 

spółki, stacja paliw, zmiana rodzaju ochrony nowych obiektów, zmniejszenie etatów- 3 

osoby przeszły na emeryturę i nie zatrudniono nowych. Ponadto zagospodarowanie szkła 

przez Remondis było droższe. Teraz jest inna firma i są oszczędności. 

Ad.2 Temat był dyskutowany od roku. W ciągu miesiąca temat został załatwiony. Na dzisiaj 

walec działa. W budżecie gminy było 170 tys. zł zabezpieczone, ale za taką kwotę można 

kupić jedynie używany sprzęt. Następnie dołożono do kwoty 300 tys. zł. Po zrobieniu 

rozeznania cenowego okazało się, że nowy walec, to będzie koszt około 420 tys. zł. Zakład 

nie ma 120 tys. zł, żeby dołożyć. 

Ad.3 Jako prezes na dzień dzisiejszy mam podpisaną zgodę Rady Nadzorczej Spółki 

do końca września br. Jeśli chodzi o pracę w Spółce Komunalnej „BŁYSK”, to chciałbym, aby 

w ZGKiM w Koronowie sp. z o.o. zaczęło, to tak funkcjonować jak w „Błysku” 

Przewodniczący komisji Pan Tomasz Skotnicki powiedział, że obserwuje zakład komunalny 

od lat. Teraz są pewne symptomy poprawy. Na przykład w zeszłym roku trzeba było 

oczekiwać na wywóz szamba około 2 tygodnie. Obecnie nie ma takiego problemu. Wyniki 

widać także na mieście, jest sprzątane na bieżąco, odpady są odbierane. 

Przewodniczący komisji Pan Tomasz Skotnicki zadał pytanie: Na jakim etapie są zadania 

wod – kan realizowane przez zakład? 

Odpowiedzi na pytanie udzielił Kierownik Wydziału Wodociągów i Kanalizacji Pan Maciej 

Szlagowski. Poinformował zebranych, że z budżetu 2020 r. zrealizowano  inwestycje: 

-budowa kanalizacji w ul. Olimpijskiej w Mąkowarsku, 

- sieć w ul. Polnej i Motylowej w Morzewcu, 

- wykonanie projektu i budowy sieci od Lipinek do Bieskowa (dokumentacja projektowa), 

- modernizacja przykanalików i hali krat na oczyszczalni ścieków w Koronowie. 

Z budżetu 2021 r. zrealizowano inwestycje: 
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- Łąsko Wielkie – II etap, 

- projekt sieci wod- kan Lucim – Mąkowarsko. 

Po sesji w sierpniu ma trafić budowa studni głębinowej na stacji wodociągowej 

Mąkowarsko. 

Przewodniczący komisji Pan Tomasz Skotnicki zapytał również o oczyszczalnię w Wiskitnie, 

oczyszczalnię w Koronowie oraz o zaległości w mieszkaniówce. 

Pan Maciej Szlagowski odpowiedział, że jeśli chodzi o oczyszczalnię w Wiskitnie, to 

wykonawca jest po I etapie – rozbiórka wież. Realizuje teraz etap II – budowę studni, 

przepompowni. Trzeba było zmienić harmonogram i wykonawca musiał rozpocząć prace 

miesiąc później. Jednak to nie wpłynie na zakończenie prac. Płatności są dokonywane po 

każdym etapie. 

Jeśli chodzi o oczyszczalnię w Koronowie, to decyzja środowiskowa traci ważność w roku 

2022. W lutym 2022 roku trzeba złożyć projekt budowlany.  

Prezes spółki Pan Marek Stec odpowiedział, że zaległości w wydziale mieszkaniowym 

wynikają z zaległości w opłatach czynszów. Ponieważ mieszkańcy nie płacą czynszów. Nie 

można ich eksmitować, ponieważ trzeba im zapewnić lokal zastępczy. A gmina lokali nie 

posiada.  

3. Wydanie opinii w sprawie dopłat z budżetu Gminy Koronowo do różnicy za m3 

ścieków dla mieszkańców miejscowości Mąkowarsko i miejscowości Wiskitno. 

 

Opinia komisji - pozytywna, jednogłośnie 7 głosów za opinią pozytywną opinii w sprawie 

dopłat z budżetu Gminy Koronowo do różnicy za m3 ścieków dla mieszkańców miejscowości 

Mąkowarsko i miejscowości Wiskitno. 

4. Analiza materiałów na sesję Rady Miejskiej w Koronowie. 

 

Dyrektor Żłobka Samorządowego w Koronowie Pani Beata Kokoszczyńska – Gorlicka 

przedstawiła projekt uchwały ustalenia statutu Żłobka Samorządowego w Koronowie. 

 

Członkowie Komisji jednogłośnie 7 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” 

i 0 głosach „wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 
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Skarbnik Gminy Pani Alicja Tymek przedstawiła projektu uchwał: 

 

1. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Koronowo. 

 

Członkowie Komisji jednogłośnie 7 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” 

i 0 głosach „wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały.  

 

2. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu 

Gminy Koronowo na rok 2021. 

 

Członkowie Komisji jednogłośnie 7 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach 

„wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

 

Zastępca Burmistrza Koronowa Pan Piotr Kazimierski przedstawił projekty uchwał:  

1. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia zmiany statutu Miejsko – 

Gminnego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Koronowie. 

 

Członkowie Komisji jednogłośnie 7 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach 

„wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

 

2. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wprowadzenia regulaminu korzystania z 

toru rowerowego typu „PUMPTRACK”. 

 

Członkowie Komisji jednogłośnie 7 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach 

„wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

 

3. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia średnich cen jednostek paliwa w 

Gminie Koronowo w roku szkolnym 2021/2022.  
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Członkowie Komisji jednogłośnie 7 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach 

„wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

 

Przedstawiono projekt uchwały w sprawie w sprawie rozpatrzenia skargi na Dyrektora                      

Miejsko – Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Koronowie. 

 

Członkowie Komisji jednogłośnie 7 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach 

„wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

 

Kierownik Wydziału Nieruchomości i Gospodarki Gruntami Pani Agnieszka Szwesta 

przedstawiła projekt uchwały zmieniającej Uchwałę nr XXXVI/311/21 Rady Miejskiej 

w Koronowie z dnia 24 lutego 2021 r. w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie 

ograniczonego prawa rzeczowego- służebności przesyłu na nieruchomości stanowiącej działki 

ewidencyjne położone w gminie Koronowo. 

 

Członkowie Komisji jednogłośnie 7 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach 

„wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

 

5.Sprawy bieżące komisji. 

 

Przewodniczący komisji Pan Tomasz Skotnicki odczytał odpowiedzi Burmistrza Koronowa 

na interpelacje Przewodniczącej Rady Miejskiej w Koronowie zgłoszone podczas XLII sesji 

Rady Miejskiej w Koronowie w dniu 30.06.2021 r., dotyczące obwodów szkolnych oraz  

stanu budynku Szkoły Podstawowej Nr 2 w Koronowie. 

Odpowiedzi stanowią załącznik nr 3 i nr 4 niniejszego protokołu. 

 

6. Zamknięcie posiedzenia komisji. 

Przewodniczący Komisji Pan Tomasz Skotnicki w związku z wyczerpaniem porządku obrad 

zamknął posiedzenie  Komisji. 

 

Protokół sporządziła          Przewodniczący Komisji  

Magdalena Wanda-Joras 

Inspektor Biura Rady Miejskiej                  /-/  Tomasz Skotnicki 


